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ZÁPISNICA 

z II. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 21.02.2019 

v čase od 08:30 hod. do 16:16 hod. v zasadačke MsÚ, Radničné nám. č. 7, I. posch., č. dv. 12 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Zloženie sľubov poslancov 

3. Informácie primátora 

4. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestského múzea na rok 2019 

5. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Pezinské kultúrne centrum na rok 2019 

6. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestský podnik služieb na rok 2019 

7. Návrh finančného plánu obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. na rok 2019 

8. Návrh finančného plánu obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. na rok 

2019 

9. Štatút Mesta Pezinok 

10. Návrh VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta 

11. Návrh VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia 

12. Návrh VZN č. 3/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach 

13. Návrh rozpočtu Mesta Pezinok na rok 2019 a návrh viacročného rozpočtu na roky 2019, 

2020, 2021 a stanovisko HK 

14. Informácia o prijatých rozpočtových opatreniach za obdobie od 01.12.2019 do 31.12.2018 

15. Informácie o aktuálnom stave pohľadávok Mesta Pezinok nad 1 000 € 

16. Informácie o systéme zberu komunálneho odpadu v meste 

17. Informácie o správe, údržbe a stave miestnych komunikácií v meste 

18. Schválenie Koordinačného tímu Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Pezinok na 

roky 2019 až 2023 

19. Nájom pozemku pre ŽSR 

20. Návrh BHSM na mimosúdnu dohodu 

21. Návrh zmeny v komisii kultúry 

22. Návrh na zmeny v komisii športu 

23. Žiadosť o preplatenie dovolenky 

24. Rôzne 

25. Informácie z činnosti MsÚ a ÚHK 

26. Interpelácie poslancov 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Ing. arch. Igor Hianik. Na rokovaní privítal 

poslancov mestského zastupiteľstva, vedúcich pracovníkov MsÚ a riaditeľov mestských 

organizácií. 

Poďakoval pracovníkom MsÚ za promptnú  a komplexnú prípravu materiálov do MsZ. 



MsZ 21.02.2019                                                                              2 

 

Predsedajúci ospravedlnil z neúčasti na rokovaní mestského zastupiteľstva poslankyne Elenu 

Žársku a Boženu Mizerovú (z dôvodu PN ) a poslanca Olivera Solgu ( pracovné dôvody), 

poslanec Richard Oravec sa neospravedlnil. 

Primátor vyzval poslancov k prezentácii. Prezentovalo sa 19 poslancov, čím sa zasadnutie 

MsZ stalo uznášaniaschopným. 

 

Predsedajúci navrhol do návrhovej komisie pani poslankyňu Kvetoslavu Štrbovú a poslanca 

Milana Čecha. 

1.hlasovanie: Za 19; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0; 

 

Program 

o Nakoľko sa poslanec Oliver Solga ospravedlnil z účasti na zasadnutí MsZ, dal 

primátor hlasovať o vypustení bodu č. 2 Zloženie sľubov poslancov 

2.hlasovanie: Za 19; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0; 

8:37 h. prišiel poslanec Richard Oravec 

o Primátor dal návrh, na základe žiadosti poslanca Alexyho, na doplnenie do bodu č. 24 

Rôzne ( Štatút Komisie športu ). 

 P. Chynoranský – nevypustiť z rokovania bod č. 23 Žiadosť o preplatenie 

dovolenky? 

 Primátor – bol požiadaný o opätovné zaradenie tohto bodu do programu 

Nasledovalo hlasovanie o doplnenie bodu do programu 

3.hlasovanie: Za 21; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0 

o Primátor dal hlasovať o programe ako celku 

4. hlasovanie: Za 21; proti 0; nehlasovalo 0  

2. Zloženie sľubov poslancov 

(tento bod bol vypustený, viď hlasovanie č. 2) 

 

3. Informácie primátora 

o Vysvetlil dôvod namontovania gule na sekretariát primátora a jej demontovanie na 

pôvodný stav. 

o Príprava nového kalendára platného od marca 2019; pondelky – pre verejnosť, stredy 

– rokovania s partnermi a vedúcimi pracovníkmi výstavby a školstva, kde budú podľa 

potreby prítomní aj zástupcovia primátora. Kalendár bude zverejnený na webovej 

stránke mesta. 

o ZMOMR (žiadosť o prehodnotenie znovu zaradenia mesta do tohto združenia); Bol 

pozvaný ako nečlen na diskusiu ohľadom témy BVS. Rokovania s BVS – zaradenie 

určitých investícií do projektov (nie sú kryté financiami). Plánuje sa k danej téme 

pracovné stretnutie. Výsledok bude predložený na ďalšom zastupiteľstve. 

o Na zastupiteľstve BSK bol schválený metodický pokyn výberu riaditeľov mestských 

organizácií. Dokument bude poslancom zaslaný elektronickou poštou (plánuje sa 

pracovné stretnutie k téme.  
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o Zasadali komisie, ktoré hodnotili predkladané rozpočty mesta a mestských organizácií. 

Výstupom boli pripomienky k fungovaniu a náplne jednotlivých organizácií. 

V priebehu roka sa plánuje týmto bližšie zaoberať. 

o Návšteva mesta Hlohovec. Rokovanie prednostu MsÚ Pezinok s prednostkou MsÚ 

Hlohovec o fungovaní a štruktúre úradu. Rokovanie primátora s primátorom mesta 

Hlohovec. Klientské centrum, ktorého zriadenie je aj víziou mesta Pezinok. Analýza 

priestorov vhodných na jeho vybudovanie (vízia v časovom horizonte dva až tri roky). 

o Rokovanie s občianskymi združeniami a neziskovými organizáciami – starostlivosť 

o zeleň (mestské lúky). Pilotný projekt – sídlisko Sever – bude prezentované 

v časopise Pezinčan, v mestskej televízii. 

o Zmeny a doplnky územného plánu – korekcie: oslovený aj obstarávateľ, vyňaté 

zámery súkromných developerov. 

o Zazmluvnenie poradcu primátora v oblasti územného rozvoja- p. Pavlovič (životné 

prostredie, výstavba, stavebný úrad) 

o Oboznámenie sa s rozbehnutými projektmi (začiatok v letných mesiacoch) Parkovisko 

pri železnici – regulovaná križovatka Drevárska – Bratislavská, pridaný odbočovací 

pruh. Súčasne rekonštrukcia cesty 502 od uvedenej križovatky po križovatku 

Holubyho. Nevyhnutnosť obchádzok a regulácie dopravy. Informovanosť 

obyvateľstva bude zabezpečená (schránkovanie). 

o Prístavba ZŠ Na bielenisku - vyčlenené financie sa presunú na prístavbu pavilónu 

štyroch tried na Cajlanskej ulici pod amfiteátrom (elokované pracovisko MŠ gen. 

Pekníka), výstavbu kuchyne a jedálne. 

o Rokovanie s SOŠ Komenského ohľadom stravovania seniorov 

o Návšteva prezidenta SR. Rokovanie s prezidentom a primátormi a starostami 

okolitých miest a obcí. Výstup – dôležitá je vzájomná spolupráca. 

Diskusia: 

 Poslanec M. Pátek 

- Centrálna mestská zóna; parkovisko – pešia zóna 

 Primátor 

- Stratégia na prvý rok – využívať námestie na rôzne aktivity 

 ZPR Šipoš 

- Vypracovanie územného plánu zón 

- Kapacitné posúdenie komunikácií v meste 

 Primátor 

- Plánované stretnutie s podnikateľmi z ulice M.R. Štefánika 

 Poslanec Manák 

- Možnosť smerovania cyklotrasy nie po Holubyho ale po ulici M.R. Štefánika 

 ZPR Šipoš 

- Zmluvné podmienky cyklotrasy sú dané BSK. Zajtra bude rokovanie ohľadom 

predmetnej cyklotrasy na BSK. 

 Poslanec Macháč 

- Náhrada parkovacích miest pre obyvateľov ulice M.R. Štefánika 

 Poslanec Kremský 

- Potvrdil nutnosť konania podujatí v centre mesta 

- Potreba zníženia dopravnej intenzity na Holubyho ulici 

 ZPR Wagingerová 
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- Príprava kalendára podujatí, kde sa počíta s intenzívnejším využívaním daného 

verejného priestranstva 

 Poslanec Grell 

- Zdieľa názor náhrady parkoviska na námestí za pešiu zónu 

- V organizačnej štruktúre MsÚ tri poradenské pozície, žiadosť o ich presnejšiu 

identifikáciu  

 Primátor 

- Tieto tri položky sú zámerne nešpecifikované (externisti ad hoc v závislosti od 

aktuálnej témy) 

- V rozpočte nie sú definované ako pracovný pomer 

 Poslanec M. Pátek 

- Apeloval aby sa nezabudlo na vybudovanie cyklotrasy aj na ulici M.R. 

Štefánika bez ohľadu na zdroj finančných prostriedkov 

 ZPR Šipoš 

- Ubezpečil o vybudovaní cyklotrasy na ulici M.R. Štefánika v budúcnosti ako 

jedno z riešení inej ako automobilovej prepravy 

 

4. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestského múzea na rok 2019 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracovala:  PhDr. Petra Pospechová, riaditeľka  

 

Stanovisko komisie ekonomiky, financií a podnikania, konanej dňa 4. 2. 2019: 

odporúčajúce s pripomienkou doplnenia rozpočtu v zmysle zákona č. 493/2011 Z. z. 

 

Uznesenie MsR č. 2-1/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení. 

 

Úvod k tomuto bodu predniesol primátor. 

Vyzval predsedov komisií k stanoviskám. 

 

 Poslanec Rybár (predseda komisie ekonomiky, podnikania a financií) 

- Odporúčanie využitia komerčných možností pre zefektívnenie prevádzky. 

   5. hlasovanie: Za 22; proti 0; nehlasovalo 0  

Uznesenie MsZ č. 1-18/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 24 ods. 1 zákona č. 523/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

schvaľuje 

návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské múzeum v Pezinku na rok 2019 

v predloženom znení, t.j.  

 výdavky                           vo výške 92 930 € 

 príjmy                              vo výške 92 930 € 

 z toho príspevok Mesta   vo výške 92 080 € 
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5. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Pezinské kultúrne centrum na rok 

2019 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracovala:   Ing. Ingrid Noskovičová, riaditeľka PKC 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, financií a podnikania, konanej dňa 4. 2. 2019: 

komisia bude elektronicky hlasovať do 3 dní od doručenia kompletných materiálov. 

 

Uznesenie MsR č. 2-2/2019 zo dňa 14.02.2019:MsR odporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení s pripomienkou Ing. Mariána Šipoša:  

- MsÚ sa musí zaoberať technickým stavom majetku 

- aby bol záverečný účet viac podrobnejší na všetky organizácie/jednotná štruktúra 

všetkých položiek 

- mapa využitia priestorov pre  ľudí; kalendár podujatí 

 

Úvod k tomuto bodu predniesol primátor. 

Vyzval zamestnancov PKC a predsedov komisií k stanoviskám. 

 

Diskusia: 

 Poslanec Rybár (predseda komisie ekonomiky, podnikania a financií) 

- Odporúčanie komisie využiť atraktívnosť PKC v rámci jeho polohy, dispozícia 

kina, sál, zvýšiť ich komerčné využitie a tým pádom príjmy 

- Zdieľanie jednotlivých pracovníkov  

- Zamyslenie sa nad transformáciou na s.r.o. 

 ZPR Šipoš (člen MSR) 

- Technickým stavom PKC sa mesto bude zaoberať 

 Poslankyňa Štrbová 

- Upozornila na technické nedostatky v Dome kultúry 

- Potreba zainvestovania finančných prostriedkov do obnovy 

 Primátor 

- Zámer zanalyzovať stav strategických budov mesta a vytvoriť plán postupnej 

rekonštrukcie (príprava do rozpočtu na nasledujúci rok) 

 Poslanec Kremský 

- Využitie priestorov Domu kultúry aj pre komerčné účely 

 Poslanec Šmahovský 

- Kládol dôraz na nutnosť zrekonštruovania priestorov Domu kultúry 

 Primátor 

- Odsúhlasovanie bezplatných nájmov nie je v kompetencii primátora ale 

riaditeľa PKC 

6.hlasovanie: Za 20; Proti 0; zdržalo sa 2 
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Uznesenie MsZ č. 1-19/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 24 ods. 1 zákona č. 523/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

schvaľuje 

návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Pezinské kultúrne centrum na rok 2019 

v predloženom znení, t.j. 

 výdavky                          vo výške  545 700 € 

 príjmy                             vo výške  545 700 €  

 z toho príspevok Mesta  vo výške  290 000 € 

 

6. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestský podnik služieb na rok 2019 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracoval:   Ing. Miroslav Lošonský, riaditeľ MPS 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, financií a podnikania, konanej dňa 4.02.2019:   

Uznesenie č.  1 4 17/2019 odporúča schváliť, s podmienkou predloženia ďalších doplňujúcich 

materiálov.  

 

Uznesenie MsR č. 2-3/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení. 

 

Úvod k tomuto bodu predniesol primátor. Poznamenal, že v tejto organizácii bola vykonaná 

kontrola, ktorá dala určité odporúčania, na ktorých sa postupne na Meste pracuje. V súvislosti 

s tým, že na  Fajgalskej ceste bol uložený odpad, bola mestu uložená pokuta 5 tisíc eur 

a náprava súvisiaca s odstránením tohto odpadu stála do 70 tisíc eur. Možná hrozba, že Mesto 

nebude môcť čerpať 3 roky finančné prostriedky z Envirofondov (musí sa to ešte preveriť). 

Bude pokračovať bližšia analýza tejto organizácie. Vzhľadom k týmto skutočnostiam bol 

MPS znížený finančný príspevok v rozpočte na rok 2019. Primátor vyzval predsedov komisii 

a riaditeľa MPS k stanoviskám. 

 Riaditeľ MPS (Lošonský) 

- vyjadril sa k rozpočtu a upozornil na nepredvídateľné skutočnosti, ktoré sa 

v priebehu roka môžu vyskytnúť a nie je s nimi počítané v rozpočte 

- vysvetlil koncepciu, ktorá bola pripravená na zlikvidovanie odpadu na 

Fajgalskej ceste 

Diskusia: 

 Poslanec Rybár (predseda komisie ekonomiky, podnikania a financií) 

- Predĺženie otváracích hodín letného kúpaliska 

 Poslanec Mács 
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- Odstraňovanie odpadu –  bezplatná služba poskytnutá občanom na 

likvidovanie odpadu  

 Poslanec Rybár 

- Nutnosť dodržiavania zákona a pravidiel  

 Poslanec Hidaši 

- Dvakrát ročne bol umožnený vývoz odpadu pre občanov 

 Poslanec Kremský 

- Má mesto Pezinok priestory, kde by sa odpad mohol vyvážať v súlade so 

zákonom? 

 VOŽP Klimentová 

- Likvidácia veľkoobjemového odpadu – mesto si túto povinnosť plní zo zákona 

(minimálne 2x ročne zber). V minulosti veľkokapacitné kontajnery 

rozmiestnené po sídliskách sa neosvedčili, preto sa prešlo na zber na Fajgalskej 

ceste. Tento odpad je vždy v súlade so zákonom následne zlikvidovaný. 

 Primátor 

- Zriadenie zberného dvora v meste Pezinok – v priemyselnej zóne 

 Poslanec Kremský 

- Pokuta nie za odpad od obyvateľov, ale za dlhodobo uskladnený odpad 

(zodpovednosť bývalého vedenia mesta) 

 Poslanec Hidaši 

- Separovaný odpad je len pre občanov Pezinka a skládka vznikla aj pre 

podnikateľov. 

 Poslanec Šmahovský 

- MPS má široký záber činností – nie je dobré, aby sme ich v súvislosti 

s rozpočtom obmedzili (pred tým mesto platilo vyššie sumy externým firmám). 

 Poslanec Chynoranský 

- Prevádzka letného kúpaliska –zohľadnenie klimatických podmienok. 

- Nové kúpalisko pre okresné mesto. 

 ZPR Šipoš 

- Nakladanie s odpadom (pokuta, prostriedky z envirofondu). 

 Poslanec M. Čech 

- Otázka na využitie traktora (využitie aj v zime) 

 Riaditeľ Lošonský 

- Technicky je to možné. Problém je ovládanie traktora kompetentnou osobou 

 Poslanec M. Čech 

- Požiadať o pomoc vinohradníkov, nie je problém nájsť kompetentnú osobu 

 Poslanec M. Pátek 

- Je to problém (na nového človeka nemá riaditeľ rozpočet a za 600 eur mu to 

nikto robiť nebude). 

 Poslanec Rybár 

- Je to úloha vedenia organizácie 

 Poslanec Farbula 

- Z radov vinohradníkov nie (traktorista) 

 Poslanec Hidaši 

- Otázka na riaditeľa -  prečo nepočíta v rozpočte s navýšením miezd? 

- Príjem z plavárne 

- Kameňolom – údržba budov 

 Riaditeľ Lošonský 
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- Mzdy – k navýšeniu miezd prišlo už od 1.1.2019 (zakomponované v I. variante 

rozpočtu) 

- Plaváreň – príjmy sú aj z tržieb prenájmu priestorov 

- Kameňolom – je tam správca, ktorý sa stará o údržbu (dohoda 400 eur/mesiac). 

Externé služby len na opravy, kde nemajú odborných pracovníkov. 

 Poslanec Hidaši 

- Veľmi nezodpovedne pripravený rozpočet 

7.hlasovanie : Za 16; Proti  1; Zdržali sa 4; Nehlasoval 1       

 

Uznesenie MsZ č. 1-20/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 24 ods. 1 zákona č. 523/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

schvaľuje 

návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestský podnik služieb na rok 2019, v predloženom 

znení, t.j. 

a) hlavná činnosť:             

 výdavky                        vo výške    641 620 eur 

 príjmy                            vo výške    641 620 eur 

 z toho príspevok Mesta vo výške    380 000 eur 

 b) podnikateľská činnosť:  

 výdavky                         vo výške    81 751 eur 

 príjmy                             vo výške    82 406  eur 

 

 

7. Návrh finančného plánu obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. na rok 

2019 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracoval:   Peter Bittner, konateľ TV PEZINOK, s.r.o. 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, financií a podnikania pri MsZ v Pezinku konanej dňa 4. 2 

2019: Členovia komisie neprijali stanovisko k finančnému plánu, požadujú predložiť komisii 

určené podklady k rozpočtu a následne pristúpia k elektronickému hlasovaniu. 

 

Stanovisko Dozornej rady TV PEZINOK, s.r.o.: odporúča MsZ schváliť Finančný plán  

TV PEZINOK, s.r.o. na rok 2019  

 

Uznesenie MsR č. 2-4/2019 zo dňa 14.2.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie 

materiál v predloženom znení 

Primátor vyzval kompetentných na doplnenie tohto bodu. 

 Riaditeľ Bittner 

- Oboznámil s programovou štruktúrou a prácou televízie. Od 1.9. zmena 

v personálnom obsadení a programovej štruktúre. Je nutná zmena licencie. 

 Predseda komisie EPaF p. Rybár 
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- Odporúčal lepšie obhospodárenie online priestoru, využiť technické 

a personálne obsadenie aj na iné, komerčné účely. 

Diskusia: 

 Poslanec Mács 

- TV Pezinok má verejnoprávny charakter – nemá priestor na reklamy 

- Porovnanie s ostatnými televíziami okolitých miest 

 Poslanec Farbula 

- Má pocit, že pezinská TV aktívne funguje (facebook, youTube). 

Žiadne ďalšie pripomienky neboli. 

8.hlasovanie: Za 19; Proti 0; Zdržalo sa 1; Nehlasovalo 2 

 

Uznesenie MsZ č. 1-21/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov  

berie na vedomie 

finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. na rok 2019 

v predloženom znení, t. j.  

 náklady vo výške 386,3 tis. eur 

 výnosy  vo výške 391,0 tis. Eur (sumy sú bez DPH) 

 

8. Návrh finančného plánu obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, 

s.r.o. na rok 2019 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracoval:   Ing. Juraj Pátek, konateľ a riaditeľ PMS, s.r.o. 
 

Stanovisko Komisie ekonomiky, financií a podnikania, konanej dňa 04.02.2019 : navrhuje 

zobrať na vedomie finančný plán a žiada predložiť určené materiály. 

 

Uznesenie MsR č. 2-5/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie 

materiál v predloženom znení, 

Primátor udelil slovo riaditeľovi spoločnosti. 

 Riaditeľ J. Pátek 

- Úlohy, ktoré mu boli uložené komisiou ekonomiky, financovania a podnikania 

boli splnené 

- Strata (odpisy) 

- Financovanie opráv a údržba budovy hradená z úhrad za podnikateľskú 

činnosť (parkovanie) a televízny vysielač 

 Predseda EPaF Rybár 

- Budovu polikliniky prenajímať za vyššie ceny (aby nemusela byť krížovo dotovaná) 

- Zefektívnenie prevádzky  

  

Diskusia: 
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 Poslanec Šmahovský 

- Zabezpečenie parkovania v meste – či sa neuvažuje využiť tieto získané 

finančné prostriedky na technické vybavenie komunikácií? 

 Primátor 

- Bude to predmetom diskusie ohľadom celej parkovacej politiky mesta. 

 Riaditeľ J. Pátek 

- Správa budovy (dostať sa na nulu len na úkor rozpočtu mesta). 

 Poslanec Kremský 

- Otázka DPH (15 až 20 tisíc ročne) 

 Poslanec M. Pátek 

- Činnosť polikliniky patrí pod verejnoprospešnú činnosť. Poliklinika je pre 

občanov a ponúka všetky služby pre občanov v zmysle liečebno- preventívnej 

starostlivosti. Obsadenosť je 100 percentná. 

Ďalší diskutujúci sa neprihlásili. 

9.hlasovanie: Za 21; Proti 0; Zdržalo sa 1; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-22/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. g/ a ustanovenia § 6 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie 

Finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. na rok 2019 

v predloženom znení t.j.  

 náklady vo výške 386,3 tis. eur. 

 výnosy vo výške 391,0 tis. eur. ( sumy sú bez DPH ) 

 

Nasledovala 15 minútová prestávka 

Po prestávke prezentácia : 21 poslancov 

 

9. Štatút Mesta Pezinok 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracoval:   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ 

 

Uznesenie MsR č. 2-10/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál v 

predloženom znení. 

Primátor v krátkosti uviedol bodom programu a odovzdal slovo spracovateľovi. 

o  Právnik MsÚ Peter Štetka 

 Predchádzajúce znenia štatútu boli schválené v MsZ v Pezinku dňa 28.02.2002 

a 10.02.2011. 

 Schválením nového štatútu sa zároveň zruší Štatút Mesta Pezinok z roku 2011. 

 V texte štatútu sa upravuje nový orgán Mestská rada. 
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 V štatúte boli ponechané základné ustanovenia, vynechané boli všeobecné 

konštatovania vyplývajúce z iných právnych predpisov. 

 

Diskusia: 

 Poslanec Šipoš 

- Poslanecký návrh – doplniť v §10 ods. 5 v druhej vete skratku MsZ 

 Po krátkej diskusii svoj návrh stiahol. 

10.hlasovanie: Za 22; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-23/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. k) a § 24 ods. 1 písm. c) zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

Štatút Mesta Pezinok 

 

10.  Návrh VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta 

 Štatút Mesta Pezinok 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracoval:   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ 

   Ing. Marián Šipoš, zástupca primátora 

 

Primátor uviedol dôvod predloženia tohto dokumentu a odovzdal slovo spracovateľovi. 

o  právnik MsÚ Peter Štetka 

 Návrh nových zásad hospodárenia vo forme všeobecne záväzného nariadenia sa 

predkladá, vzhľadom na to, že sa v nej upravuje aj vzťah k tretím osobám, žiadateľom. 

 Zásady rušia doterajšie VZN o zásadách hospodárenia, o postupe pri nakladaní s 

nehnuteľnosťami vo vlastníctve Mesta a o prideľovaní mestských nájomných bytov. 

Ich upravený obsah je súčasťou nového VZN. 

 Jednou zo základných úprav v zásadách je nakladanie s majetkom Mesta jednotlivými 

orgánmi Mesta. Dopĺňajú sa kompetencie Mestskej rady a upravujú sa kompetencie 

primátora. Všeobecná zásada je, že o všetkom rozhoduje MsZ, ak nie je oprávnený iný 

orgán Mesta, a to MsR, primátor, správca. 

 Dňa 07.02.2019 boli predložené pripomienky zvnútra úradu, na základe ktorých boli 

doplnené § 13 ods. 5 písm. b) a § 13 ods. 8, spolu s úpravami v texte v zmysle ich 

znenia 

 Pán Šipoš tieto pripomienky podá ako poslanecký návrh 

Diskusia: 

 Poslanec Chynoranský 

- Pripomienka p. Šipoša (MsR bude štvrťročne informovať MsZ o svojej 

činnosti) MsR nemá svojho tajomníka – kto teda bude informovať? 

 ZPR Šipoš 

- Bude to v bode programu MsZ ( činnosť MsR) 

- Poslanecké návrhy:  
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1. v § 12 ods. 5 sa dopĺňa nové písmeno b) v znení „nemá žiadne nedoplatky 

finančného alebo iného charakteru voči Mestu a jeho organizáciám,“, 

doterajšie písm. b) sa označuje ako písm. c), 

v § 12 ods. 6 v texte sa písm. b) mení na písm. c), 

v § 12 ods. 7 v texte na konci sa písm. b) mení na písm. c), 

v § 12 sa dopĺňa nový odsek 8 v znení: „Podmienky podľa odseku 5 musí 

spĺňať aj nájomca, ktorý žiada o predĺženie nájomnej zmluvy; v prípade 

predĺženia nájomnej zmluvy podľa odseku 7, musí byť splnená podmienka 

podľa odseku 5 písm. b).“, doterajšie odseky 8 až 10 sa označujú ako odseky 9 

až 11 

2. § 3 ods. 2 písm. f) bude znieť „zriadenie vecného bremena.“, ostatné 

vymazať 

3. v § 3 ods. 3 písm. d) sa na konci vymazáva zátvorka s celý textom 

4. v § 3 sa dopĺňa nový odsek 4 v znení: „Primátor a MsR o svojich  

rozhodnutiach informujú MsZ raz štvrťročne.“ 

5. v § 8 sa dopĺňa nový odsek 2 v znení: „Do prevodového procesu bude 

zaradený len návrh navrhovateľa, ktorý ma vysporiadané vzťahy s mestom.“, 

doterajšie odseky 2 až 12 sa označujú ako odseky 3 až 13 

6. v § 8 v pôvodnom odseku 8 sa na konci text „a to ak vychádza z pôvodných, 

resp. nezmenených podmienok“, mení na text „ak sa týka toho istého 

predmetu“. 

 Poslanec Grell 

- Opakovaný návrh prevodu až o 6 mesiacov sa mu zdá dlho (nedá sa to 

porovnávať s Bratislavou) 

 Poslanec Alexy 

- Zakomponovať vetu, že sa nesmie týkať toho istého predmetu prevodu 

 Prednosta úradu Meňhart 

- Všetky žiadosti prechádzajú cez MsÚ 

Slovo dostala NK a tá dala hlasovať o všetkých poslaneckých návrhoch v jednom hlasovaní. 

11.Hlasovanie: Za 22; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

Poslanecký návrh prešiel. 

Primátor dal hlasovať o materiáli ako celku. 

12.Hlasovanie: Za 22; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-24/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) a g) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a v zmysle § 9 zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

so schválenými poslaneckými návrhmi Ing. Mariána Šipoša 

1. v § 12 ods. 5 sa dopĺňa nové písmeno b) v znení „nemá žiadne nedoplatky finančného alebo 

iného charakteru voči Mestu a jeho organizáciám,“, doterajšie písm. b) sa označuje ako písm. 

c), 

v § 12 ods. 6 v texte sa písm. b) mení na písm. c), 
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v § 12 ods. 7 v texte na konci sa písm. b) mení na písm. c), 

v § 12 sa dopĺňa nový odsek 8 v znení: „Podmienky podľa odseku 5 musí spĺňať aj nájomca, 

ktorý žiada o predĺženie nájomnej zmluvy; v prípade predĺženia nájomnej zmluvy podľa 

odseku 7, musí byť splnená podmienka podľa odseku 5 písm. b).“, doterajšie odseky 8 až 10 sa 

označujú ako odseky 9 až 11 

2. § 3 ods. 2 písm. f) bude znieť „zriadenie vecného bremena.“, ostatné vymazať 

3. v § 3 ods. 3 písm. d) sa na konci vymazáva zátvorka s celý textom 

4. v § 3 sa dopĺňa nový odsek 4 v znení: „Primátor a MsR o svojich rozhodnutiach informujú 

MsZ raz štvrťročne.“ 

5. v § 8 sa dopĺňa nový odsek 2 v znení: „Do prevodového procesu bude zaradený len návrh 

navrhovateľa, ktorý ma vysporiadané vzťahy s mestom.“, doterajšie odseky 2 až 12 sa 

označujú ako odseky 3 až 13 

6. v § 8 v pôvodnom odseku 8 sa na konci text „a to ak vychádza z pôvodných, resp. 

nezmenených podmienok“, mení na text „ak sa týka toho istého predmetu“. 

 

11. Návrh VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa 

školského zariadenia. 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracoval: Mgr. Tomáš Kulla, právnik MsÚ 

   Drahoslava Pátková, referent účtovania a rozpočtu pre školstvo MsÚ 

 

Stanovisko komisie školstva, mládeže a vzdelávania zo dňa 05.02.2019:  odporúča MsZ 

schváliť návrh VZN v predloženom znení, (počet hlasov: za 6 zo 6) 

 

Stanovisko mestskej školskej rady zo dňa 05.02.2019:  odporúča MsZ schváliť návrh VZN 

v predloženom znení, (počet hlasov: za 10  z 10) 

 

Uznesenie MsR č. 2-8/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

13.Hlasovanie: Za 22; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-25/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. g) zákona  

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, 

a s poukazom na ustanovenie § 6 ods. 12 písm. b), písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

VZN č. 2/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka 

základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia. 
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12. Návrh VZN č. 3/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracoval:  Mgr. Tomáš Kulla, právnik MsÚ 

    Viera Tóthová, referent Školského úradu 

 

Stanovisko komisie školstva, mládeže a vzdelávania zo dňa 05.02.2019: odporúča MsZ 

schváliť v predloženom znení, (počet hlasov za 5 zo 6; zdržal sa 1) 

 

Stanovisko mestskej školskej rady zo dňa 05.02.2019:odporúča MsZ schváliť v predloženom 

znení (počet hlasov 10 z 10) 

 

Uznesenie MsR č. 2-9/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

14.Hlasovanie: Za 22; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-26/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo  v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 6 ods. 2 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov, s poukazom na ustanovenia § 28 ods. 5, § 49 ods. 4, § 

114 ods. 6, § 116 ods. 6, § 140 ods. 9 a ods. 10 a ust. § 142a zákona č. 245/2008 Z. z. o 

výchove a vzdelávaní (školský zákon) a berúc do úvahy ust. § 4 zákona č.544/2010 Z.z. o 

dotáciách v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky  

schvaľuje 

VZN č. 3/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach. 

 

 13. Návrh rozpočtu Mesta Pezinok na rok 2019 a návrh viacročného rozpočtu na 

roky 2019, 2020, 2021 a stanovisko HK 

Predkladá :  Ing. arch. Igor  Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracoval :   Ing. Alena Gusejnova, vedúca EO a MD 

 

Stanovisko komisie ekonomiky financií a podnikania, konanej dňa 4.02.2019:  Komisia 

neprijala stanovisko. Členovia komisie môžu posielať tajomníčke komisie svoje pripomienky, 

ktorá ich oznámi prednostovi úradu. Po doručení finálnej verzie, bude komisia hlasovať 

elektronicky. 

 

Uznesenie MsR č. 2-6/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie a 

schváliť materiál v predloženom znení 

s pripomienkou 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2010/544/#paragraf-4
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- Prehodnotiť investíciu križovatka Drevárska vzhľadom k tomu, že sa nebude realizovať 

v roku 2019 

- Využitie získaných financií sa spresní na rokovaní MsZ. 

 

Primátor v tomto bode vysvetlil dôvod provizória mesta. Pre prípravu návrhu rozpočtu sa 

uskutočnili dve pracovné stretnutia s poslancami. Tento rozpočet nie je zostavený úplne s jeho 

predstavami z dôvodu absencie dôležitých informácií ohľadom majetku mesta a  atď. Téma 

stravovania, obedov zadarmo bude premietnutá do prípravy budúcoročného rozpočtu 

v priebehu septembra 2019. Rozhodnutie zahrnúť do rozpočtu vypracovanie dokumentov 

týkajúcich sa analýz dopravy, pešieho resp. cyklistického pohybu obyvateľov, severný 

obchvat, pasport zelene, atď. Prvýkrát sa v rozpočte objavila položka participatívny rozpočet. 

V rozpočte sa nepočíta s nadmerným odpredajom majetku mesta. Vyzval zamestnancov MsÚ, 

resp. predsedov jednotlivých komisií na doplnenie informácií k rozpočtu. 

 

 Predseda komisie EPaF p. Rybár 

- Upozornil na krátkosť času pre oboznámenie sa s rozpočtom 

- Odporúčanie komisie prešlo v pomere hlasov 5:4 

- Ďalej komisia konštatovala: 

o Návrh rozpočtu nedefinuje jasne svoje ciele 

o Nie sú definované nasledovné roky (2020, 2021) 

o Rozpočet sa javí ako vyrovnaný, reálne je deficitný (čerpanie rezervy); 

uvedené by sa malo v rozpočte uviesť ako kvalitatívna informácia 

o Základné finančné ukazovatele (výška dlhovej služby, výška záväzkov 

a pod.) 

o  Absentuje identifikácia rizík 

o  Chýbajú podrobné rozpočty v časti školstvo 

 

 Vedúca EO a MD Ing. Alena Gusejnová 

- Informácia o základných ekonomických ukazovateľoch je predmetom 

záverečného účtu 

 ZPR Šipoš, člen MsR 

- Odporúča prehodnotiť investíciu križovatka Drevárska vzhľadom k tomu, že sa 

nebude realizovať v roku 2019; využitie získaných financií sa spresní na 

rokovaní MsZ 

Diskusia: 

 Poslanec J. Pátek 

- Kvituje čerpanie rezervného fondu 

- Požiadavka na čiastočné využitie finančných prostriedkov z rezervného fondu 

(odovzdal písomne prednostovi) 

 Primátor 

- Potvrdil nevyhnutnosť jeho čerpania 

 ZPR Wagingerová 

- Navrhla časť prostriedkov uvoľnených z investície križovatka Drevárska, 

využiť na projekt výmenníky na sídlisku Sever (zriadenie komunitného centra) 

 Poslanec Kremský 
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- Návrh na rekonštrukciu tranzitných ciest (napr. SNP, Komenského a iné), 

ihrísk, športovísk 

 Vedúca EO a MD Ing. Gusejnová 

- Výdavky na vyššie uvádzané využiť ako kapitálové 

 Poslanec Šmahovský 

- Chýba programové vyhlásenie mesta, čo môžu občania očakávať 

- Výdavky na novú organizačnú štruktúru mesta sa plánujú vo výrazne vyššej 

sume ako v predchádzajúcom období; žiada o identifikáciu tohto navýšenia 

- Ako plánuje mesto napĺňať kapitálové príjmy 

 Primátor 

- Vydanie programového vyhlásenie nie je možné bez relevantných podkladov 

- V akom stave je majetok mesta – ušetrené prostriedky nemusia stačiť na jeho 

obnovu 

- Príjmy mesta potenciálne z grantov a projektov 

 Prednosta MsÚ Meňhart 

- Nová organizačná štruktúra vyplýva z požiadaviek občanov 

- Prezentácia novej štruktúry prebiehala na MSR a dvoch pracovných 

stretnutiach 

- Položky zvyšujúce výdavky: 10% valorizácia miezd, odchodné, odstupné,  

jubileá, noví zamestnanci 

- Na úkor odmien prostriedky smerujú na posilnenie úradu 

- Bol vykonaný finančný audit, spätná väzba zamestnancov, dotazník 

spokojnosti občanov na MsÚ, personálny audit a rôzne ekonomické analýzy, 

na základe ktorých bola stanovená stratégia úradu 

- Nová štruktúra je založená na troch vedúcich útvarov (senior manažéri) 

- Pre zachovanie kontinuity poskytovania kvalitných služieb budú investície 

smerovať k rozšíreniu zamestnancov o nové pozície 

- Porovnanie s mestom Hlohovec 

- Plán navýšenia zamestnancov o 12 pozícií 

 Poslanec Farbula 

- Žiadal vysvetlenie a dôvod navýšenia pracovných pozícií 

 Prednosta Meňhart 

- Vysvetlenie: súčasní manažéri nemajú dostatočnú kapacitu (vysoká 

vyťaženosť) 

 Poslanec Šmahovský 

- Upozornil na dôležitosť kapitálových príjmov 

- Zrekapituloval stav projektu kanalizácie Grinava, v rámci toho absolvoval 

viacero stretnutí s bývalým primátorom na BVS 

- Žiada zriadenie svetelnej križovatky na ulici Štúrova – Myslenická 

 Primátor 

- Zriadenie dažďovej kanalizácie v Grinave nie je možné z technických príčin 

- Príprava ďalších rokovaní mesta s BVS 

 Poslanec Mács 
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- Požiadal p. Gusejnovú o vysvetlenie položiek v kapitálových príjmoch (ZŠ Na 

bielenisku, ZŠ Jána Kupeckého) 

 Vedúca EO a MD p. Gusejnová 

- Podľa pokynu projektovej manažérky  

 Poslanec Mács 

- Prioritou občanov nie je klientské centrum, ale fungujúca doprava a kvalitné 

chodníky 

- Nedostatočne odprezentovaná nová organizačná štruktúra MsÚ 

- Predstavil vlastnú analýzu počtu zamestnancov (výšky miezd) podobne 

veľkých miest s úmyslom zhodnotiť ekonomickú efektívnosť novej 

organizačnej štruktúry úradu 

 Prednosta Meňhart 

- Doplnil analýzu p. Mácsa, upozornil na kraje SR, v ktorých sa vzorka daných 

miest nachádza  

 Poslanec Mács 

-  Doplnil informáciu – Pezinok ako súčasť Bratislavského kraja – náročnejšie 

podmienky oproti ostatným mestám uvedeným v analýze 

 Prednosta Meňhart 

- Potvrdil obmedzené možnosti Pezinka v rámci kraja 

 Primátor 

- Upozornil na potrebu kvalitného výkonu pracovníkov úradu 

- Chýba riadenie projektov 

 Prednosta Meňhart 

- Stratégia sa plní čiastkovými cieľmi a ich jednotlivými projektami (dôvod 

nevyhnutnosti projektového manažmentu) 

 Poslanec Farbula 

- Požadoval informáciu o úspešnosti mesta v grantoch/dotáciách 

 Poslanec Rybár 

- Náročnejšie prostredie si vyžaduje zvýšené prostriedky 

 Poslanec Šmahovský 

- Zamestnanci mestských organizácií – nie je záujem mesta zvyšovať mzdy 

- Vyzval HK aby sa vyjadrila k návrhu rozpočtu 

 HK p. Sobotová 

- Rozpočet je kvalitne spracovaný po všetkých stránkach 

 Poslanec Kremský 

- Projektová stratégia je nastavená rozvojovo, s cieľom získať prostriedky pre 

rozvoj mesta 

 Poslankyňa Štrbová 

- Nová organizačná štruktúra nebola predstavená dostačujúco  

- Požadovala bližšiu špecifikáciu k novým pozíciám projektových manažérov 

(personálne, finančné info.) 

- Chýba koncepčný rozvoj, resp. bude postupné zastavený 

- Žiadala celkové dovysvetlenie  

 Primátor 
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- Rozvoj nebude zastavený, dôležitá je ucelená koncepcia 

- Prvý rok je určený na získanie potrebných analýz a podkladov 

 Prednosta Meňhart 

- Pozvánka na stretnutie bola poslaná neskoro večer, ospravedlňuje sa 

- Myslel si, že z MSR sa informácie posunú ďalej (v budúcnosti bude vedieť) 

 Poslanec Farbula 

- Kde sú zverejnené výsledky prieskumu spokojnosti občanov 

- Vecné vybavenie v súvislosti s novými pracovnými pozíciami 

 Primátor 

- Dotazník spokojnosti je vyhodnotený (bližšie informácie u prednostu) 

- Úspora vo využiteľnosti priestorov MsÚ (spojenie do jedného traktu) 

- Materiálne vybavenie úradu a mestských organizácií – odporúča prejsť si 

osobne 

- Vybavenie IT systémami – dostačujúce 

 Prednosta Meňhart 

- Výberové konanie na jednotlivé pracovné pozície 

- Mzdy budú zverejnené  

 Poslanec Mács 

- Návrh zmeny do rozpočtu – denným centrám na činnosť zvýšiť sumu o 100%  

- Doplnil informáciu o úspešnosti Pezinka v projektoch za minulé obdobie 

 Poslanec M. Čech 

- Poddimenzované jednotlivé oddelenia (nedostatok pracovníkov) 

 Poslankyňa Štrbová 

- Realizovať v analytickom roku len najnevyhnutnejšie procesy 

- Nevyčerpať rezervný fond do nuly 

 Primátor 

- Vyzval p. Gusejnovú k informovaniu o predpokladanom stave rezervného 

fondu a k pravidlám jeho čerpania 

 Vedúca EO a MD p. Gusejnová 

- Vysvetlila požadované 

 Prednosta Meňhart 

- V návrhu rozpočtu zohľadnené  v rezervnom fonde aj skutočnosti z minulých 

období (havarijné stavy za posledných 5 rokov) 

- Prostriedky v rezervnom fonde sa nezhodnocujú 

 Poslanec Šmahovský 

- Nie je relevantné porovnávať mesto so súkromnou spoločnosťou (finančné 

prostriedky samosprávy a súkromného subjektu) 

 ZPR Šipoš 

- Poslanecký návrh: zníženie príjmov o 300 tisíc EUR (príjmové finančné 

operácie) a zníženie výdavkov o 300 tisíc EUR (kap. výdavky); križovatka 

Drevárska – Moyzesova sa nebude v roku 2019 realizovať 

15.Hlasovanie: Za 21; Proti 0; Zdržalo sa 1; Nehlasovalo 0 
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Hlasovanie o bode programu ako celku. 

16.Hlasovanie: Za 15; Proti 1; Zdržalo sa 5; Nehlasovalo 1 

 

Uznesenie MsZ č. 1-27/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a § 10 zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a Ústavného zákona č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti čl. 9 ods. 1 

berie na vedomie 

a) rozpočet Mesta Pezinok na roky 2020,2021 vrátane jeho programov v členení podľa 

funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa programovej štruktúry v 

predloženom znení 

b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2019 

schvaľuje 

ROZPOČET MESTA PEZINOK NA ROK 2019 

vrátane jeho programov v členení podľa funkčnej  a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie 

a podľa programovej štruktúry v predloženom znení, t.j. 

 celkové príjmy    vo výške 21 228 733  eur  

 celkové výdavky vo výške 21 228 733  eur 

 

Nasledovala 15 minútová prestávka. 

 

14. Informácia o prijatých rozpočtových opatreniach za obdobie od 01.122018 do 

31.12.2018 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor  mesta Pezinok 

Spracovala:  Ing. Alena Gusejnova, vedúca OE a MD  

 

Stanovisko komisie ekonomiky, financií a podnikania konanej dňa 4.2.2019: Komisia 

odporúča zobrať na vedomie uvedenú informáciu. 

 

Uznesenie MsR č. 2-11/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie  

materiál v predloženom znení 

 

Primátor vyzval spracovateľa tohto bodu na doplnenie alebo vysvetlenie a otvoril diskusiu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

17.Hlasovanie: Za 20; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 1 

 

Uznesenie MsZ č. 1-28/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a ustanovenia §10 ods. 8, § 14  a § 15 zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 
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berie na vedomie 

informáciu o prijatých rozpočtových opatreniach za obdobie od 01.12.2018 do 31.12.2018  

 príjmy vo výške 22 832 209 eur 

 výdavky vo výške 21 884 512 eur 

 

15. Informácia o aktuálnom stave pohľadávok Mesta Pezinok nad 1 000 Eur 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor  mesta Pezinok 

Spracovala:  Ing. Alena Gusejnova, vedúca OE a MD  

 

Stanovisko komisie ekonomiky, financií a podnikania konanej dňa 04.02.2019 : Komisia 

odporúča zobrať na vedomie uvedenú informáciu. 

 

Uznesenie MsR č. 2-12/2019 zo dňa 14.02.2019:MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie 

materiál v predloženom znení. 

 

18.Hlasovanie: Za 20; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 1 

 

Uznesenie MsZ č. 1-29/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.  a  

úlohy uloženej uznesením MsZ č. 41/2014 zo dňa 18.02.2014 

berie na vedomie  

Informáciu – prehľad pohľadávok - Tabuľka č. 1 

(stav podľa účtovnej evidencie k dátumu 31.12.2018) 

Informáciu – daňové nedoplatky/pohľadávky nad 1000 eur - Tabuľka č. 2 (stav k 31.12.2018) 

  

 16. Informácia o systéme zberu komunálneho odpadu v meste 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovala:  Ing. Renáta Klimentová, vedúca odd. výstavby a životného prostredia 

                                    Ing.  Oľga Moťovská, vedúca referátu životného prostredia 

 

Stanovisko komisie životného prostredia, prírodných hodnôt a odpadu, konanej dňa 

05.02.2019: odporúča zobrať na vedomie bez pripomienok 

 

Uznesenie MsR č. 2-13/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie 

materiál v predloženom znení 

 

 K predloženému materiálu sa vyjadrila vedúca  odd. výstavby a životného prostredia 

p. Klimentová. 

 Za komisiu životného prostredia, prírodných hodnôt a odpadu sa vyjadril poslanec 

Manák. 

- Kontajnery nekorešpondujú s platnou vyhláškou (olej) 
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 K problému podala vysvetlenie p. Klimentová 

Diskusia: 

 Poslanec Kremský 

- Zber plastov z rodinných domov (zber začínať o 8:00 a nie už o 6:00 h)  

- Zber viacvrstvových komunálnych materiálov (neefektívny zber), zvážiť iné 

riešenie 

 P. Klimentová 

- Na webovej stránke Mesta je manuál k triedeniu komunálneho odpadu 

 Primátor 

- Vyzdvihol dôležitosť edukácie (pripravujú sa knižky pre žiakov ZŠ) 

 Poslanec Šmahovský 

- Prinútiť občanov k triedeniu plastov a odpadov 

- Vyzdvihol, že po upozornení na minulom MsZ, v okolí obchodných reťazcov 

už nie je neporiadok. 

 Poslanec Farbula 

- Posilnenie kontajnerov na sídlisku Sever (tetrapaky) 

- Kontajnery na bioodpad na sídliskách 

 P. Klimentová 

- Kontajnery na tetrapaky sú prisľúbené (v priebehu 2 mesiacov by mali byť 

rozmiestnené). 

- Bioodpad – triedenie na sídliskách sa v minulosti neosvedčil (nedisciplinovaní 

obyvatelia). V súčasnej dobe ľudia žiadajú tieto kontajnery – nutnosť 

dodržiavať, že do bioodpadu nepatrí kuchynský odpad, ale zelený odpad 

(tráva, burina.....) 

 Poslanec Oravec 

- Výber kontajnerov počas sviatkov (sú preplnené) 

 P. Klimentová 

- Objasnila princíp vývozu počas sviatkov 

 Poslanec Manák 

- Separovanie komunálneho odpadu na cintorínoch 

 Poslanec M. Čech 

- Nedostatok vriec na separovanie plastov 

 Poslanec Šmahovský 

- V niektorých rodinných domoch, pod jedným číslom, žije aj viac rodín 

a chýbajú im vrecia na separovanie plastov. 

 P. Klimentová 

- Na Meste sú takéto vrecia, ak občania majú záujem môžu si prísť zobrať (iné 

riešenie zatiaľ nie je). 

 ZPR Šipoš 

- Je nutné občanov finančne motivovať (menšie platby za odpad) 

- Ak nechceme zvyšovať náklady za vývoz odpadu (čo najmenej odpadu vyviesť 

na skládku) musíme tento dôkladne separovať. Vzdelávať ľudí a vytvárať im 

na to podmienky. 

 Primátor 
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- Vytvorenie interaktívnych máp (časom vytvoriť zložitejšie a kvalitnejšie  

riešenie aj prostredníctvom grantov). 

- Potreba zmapovania technickej infraštruktúry mesta. 

 Poslanec Rybár 

- Info pre občanov, že čím viac vyseparujeme tým menej budeme platiť za 

odpad 

Ďalšie pripomienky neboli. 

19.Hlasovanie: Za 21; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-30/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvu v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 18f ods. 1 písm. e.) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, 

berie na vedomie 

Informáciu o systéme zberu komunálneho odpadu v meste 

v predloženom znení 

 

 17. Informácia o správe, údržbe o stave miestnych komunikácií v meste 
Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovala: Ing. Renáta Klimentová, vedúca odd. výstavby a životného prostredia 

   Vladimír Záleský, ref. odd. životného prostredia 

 

Stanovisko komisie územného plánovania, výstavby a dopravy konanej dňa 04.02.2019: 

odporúča zobrať na vedomie bez pripomienok 

 

Uznesenie MsR č. 2-14/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie 

materiál v predloženom znení 

Primátor udelil slovo Ing. Klimentovej, vedúcej odd. výstavby a životného prostredia. Tá 

podala krátke info k predloženému materiálu.  

 

 ZPR Šipoš - Komisia územného plánovania, výstavby a dopravy 

- Komisia si dala požiadavku zaoberať sa na najbližšom zasadnutí pasportom 

komunikácií a chodníkov – dôležitý podklad pre rozhodnutie do ktorých 

komunikácií (opravy, atď) sa pustiť 

Diskusia: 

 Poslanec Mács 

- Poďakoval za nasvietenie priechodov a ich vybudovanie na Cajle 

- Kedy bude spojazdnené osvetlenie a premaľovanie prechodu pre chodcov pri 

kostole na Cajle? 

 P. Klimentová 

- Investícia robená na konci roka (klimatické podmienky neboli vyhovujúce) 

ukončenie bude v marci 2019. 
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 Poslanec Kremský 

- Výdavok 450 tisíc – sú v nej zahrnuté aj chodníky? Malokarpatská cesta bola 

jediná ktorá sa opravovala. 

 Poslanec Manák 

- Má Mesto záujem alebo plán použiť asfaltovú drť? 

 P. Klimentová 

- Táto drť sa využívala už v minulosti. Používame ju na vlastné opravy. 

Ďalšie otázky a pripomienky neboli, Primátor dal hlasovať o bode programu. 

20.Hlasovanie: Za 21; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-31/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvu v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 18f ods. 1 písm. e.) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, 

berie na vedomie 

Informáciu o správe, údržbe a stave miestnych komunikácií v meste  

 v predloženom znení 

 

18. Schválenie koordinačného tímu Komunitného plánu sociálnych služieb mesta 

Pezinok na roky 2019 až 2023 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovali:  Mgr. Milan Hýll, poverený vedením OŠaSS 

                                     Mgr. Alena Černáková, referent sociálnej starostlivosti 

 

Uznesenie MsR č. 2-15/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení. 

Primátor dal slovo Mgr. Milanovi Hýllovi, poverený vedením OŠaSS, ktorý prítomným 

objasnil úlohu a dôležitosť vytvorenia tohto tímu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

21.Hlasovanie: Za 21; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-32/2019 zo dňa 21.02.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v zmysle 

zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a v znení neskorších právnych predpisov 

a Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Pezinok na roky 2019 až 2023 

schvaľuje 

Členov Koordinačného tímu Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Pezinok na roky 

2019 – 2023: 

1. prof. Ing. Elena Žárska, CSc. – poslanec MsZ 

2. PaedDr. Viola Schmidtová – DSS a ZpS a DSS pre deti Hestia 

3. Ing. Martina Stroblová – Casa Slovensko, n.o. 
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4. Milan Košík – Únia nevidiacich a slabozrakých  Slovenska 

5. PaedDr. Mária Magátová, Centrum pre rodinu 

6. Mgr. Renáta Minarovičová, Živena, spolok slovenských žien 

7. Zuzana Chovancová, Jednota dôchodcov Slovenska 

8. Mgr. Ľubica Reháková, členka KSS a Z 

9. Mgr. Stanislava Dulajová, členka KSS a Z 

10. Josef Knoflíček, Armáda spásy 

11. Mgr. Milan Hýll, poverený vedením OŠaSS 

12. Mgr. Kamil Bednár, manažér kvality pre sociálne služby 

13. Mgr. Alena Černáková, referent sociálnej starostlivosti 

14. Mgr. Angelika Machová, vedúca sociálnych služieb 

 

 19. Schválenie pozemku pre ŽSR 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor 

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ 

 

Uznesenie MsR č. 2-16/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR odporúča MsZ schváliť materiál v 

predloženom znení . 

 

Primátor vyzval ZPR Šipoša pre bližšie informovanie k tomuto bodu. 

 ZPR Šipoš  

- Ide o štandardné preukázanie k vzťahu pozemku v stavebnom konaní pre účely 

vybudovania záchytného parkoviska (pod súkromnou vlečkou, ktorá ide do 

tehelní). Cena je stanovená znaleckým posudkom. Železnice majú záujem 

vybudovať parkovisko do konca tohto roku. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

22.Hlasovanie: Za 19; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 2 

 

Uznesenie MsZ č. 1-33/2019 zo dňa 21.02.2019 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

NÁJOM  NEHNUTEĽNOSTÍ 

 

Predmet nájmu: nehnuteľnosti v katastrálnom území Pezinok, na ulici Za dráhou 

LV E p.č. Diel GP č. Výmera v m2 

10434 396 15 9 

10434 397 16 49 

10434 399 18 63 
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10434 401 20 80 

10434 405 24 53 

10434 406 25 32 

10434 407 26 23 

    Spolu 309 

v zmysle geometrického plánu na uzatváranie nájomných zmlúv pre dočasný záber do 1 roka 

a dočasné vyňatie z PP pre stavbu „ŽST Pezinok – záchytné parkovisko pre IAD“, č. plánu 

31322000-8617-00-05/2018, zo dňa 19.04.2018, vyhotoviteľ DOPRAVOPROJEKT, a.s. 

Nájomca: Slovenská republika, konajúca prostredníctvom správcu Železnice Slovenskej 

republiky, sídlo: Klemensova 8, 813 61 Bratislava, IČO: 31 364 501 

Prenajímateľ: Mesto Pezinok, Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok, IČO: 00 305 022 

Účel nájmu: realizácia stavby „ŽST Pezinok – záchytné parkovisko pre IAD“ 

Doba nájmu: doba určitá do 31.12.2019, resp. zaslaním oznámenia nájomcu o ukončení 

predmetnej stavby. 

Nájomné: 2,51 EUR za m2 a rok, 

v zmysle znaleckého posudku č. 20/2018, vo veci stanovenia všeobecnej hodnoty nájmu 

pozemkov v Pezinku, k.ú. Pezinok, ktoré budú dočasne zabraté pre účely stavby: ŽST 

Pezinok – záchytné parkovisko IAD. 

Vzhľadom na ocenenie predmetu nájmu znaleckým posudkom, ide o prenechanie majetku 

mesta do nájmu za také nájomné, za aké sa v tom čase a na tom mieste obvykle prenechávajú 

do nájmu na dohodnutý účel veci toho istého druhu alebo porovnateľné veci 

Spôsob nakladania s majetkom: prenechanie majetku mesta do nájmu, a to najmenej za také 

nájomné, za aké sa v tom čase a na tom mieste obvykle prenechávajú do nájmu na dohodnutý 

účel veci toho istého druhu alebo porovnateľné veci, v zmysle § 9a ods. 9 zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 

 20. Návrh BHSM na mimosúdnu dohodu 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor 

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ 

 

Uznesenie MsR č. 2-17/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR neodporúča MsZ schváliť materiál 

v predloženom znení. 

Predsedajúci udelil slovo spracovateľovi p. Štetkovi, ktorý vysvetlil celú genézu tohto sporu. 

Bol požiadaný aj stavebný úrad o súčinnosť (ohľadne kolaudácie) 

Diskusia: 

 ZPR Šipoš 

- Mesto Pezinok ako vlastník pozemku  je aj účastníkom kolaudačného konania. 

Keďže sa nikto viac neprihlásil do diskusie, primátor dal o tomto bode hlasovať. 

23.Hlasovanie: Za 0; Proti 17; Zdržalo sa10; Nehlasovalo 2 

 

Uznesenie MsZ č. 1-34/2019 zo dňa 21.02.2019 
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Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších právnych predpisov 

neschvaľuje 

1.) odpustenie časti nájomného a zmluvnej pokuty 

odpustenie 50 % nezaplateného nájomného a 

odpustenie zmluvnej pokuty pri oboch nájomných zmluvách 

zo zmluvy o nájme pozemku (Muškátová ulica v Pezinku) zo dňa 11.05.2015, zn. 5/2-2-3488-

12733/2015, deň zverejnenia 11.05.2015 a zmluvy o nájme pozemku (okolo BD na 

Muškátovej 1-3 v Pezinku) zo dňa 18.06.2015, zn. 5/2-2-3488-18440/2015, deň zverejnenia 

17.06.2015, 

medzi Mestom Pezinok ako prenajímateľom a spoločnosťou BH SM, s. r. o. ako nájomcom 

pri nájomnom ide o sumu vo výške 1 604,92 EUR (50 % zo sumy 3 209,83 EUR), 

pri zmluvnej pokute ide o sumu vo výške 868,08 EUR, spolu 2 473,00 EUR 

 

2.) návrh dohody o úhrade nájomného, 

s nasledovnými podmienkami: 

pri podpise dohody uhradia sumu 500,- Eur ako prvú splátku a 

zvyšok - druhú splátku vo výške 1619,01 Eur zaplatia do 60 dní od právoplatnosti 

kolaudačného rozhodnutia na stavebné objekty SO 01 - Bytový dom a SO 02 - Komunikácia a 

spevnené plochy stavebnej akcie „Nadstavba podkrovia a obnova BD, Muškátová 1-3“. 

V prípade nedodržania termínu úhrady druhej splátky sa dohoda zrušuje a mesto Pezinok nie 

je povinné vrátiť zaplatenú prvú splátku z titulu bezdôvodného obohatenia, ale si ju môže 

ponechať ako zmluvnú pokutu. 

 

 21. Návrh zmeny v komisii kultúry 

Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovala: Andrea Pikusová, referent vzťahov s verejnosťou MsÚ v Pezinku 

 

Uznesenie MsR č. 2-18/2019 zo dňa 14.02.2019: MsR vzala na vedomie materiál 

v predloženom znení 

 

Primátor odovzdal slovo predsedovi komisie kultúry p. Šmahovskému, ktorý oznámil, že na 

zasadnutí komisie zvolili nového člena Denisa Trávnička. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. Primátor dal následne hlasovať o tomto bode ako celku. 

24.Hlasovanie: Za 18; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 1 

 

Uznesenie MsZ č. 1-35/2019 zo dňa 21.02.2019 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  

(a) berie na vedomie vzdanie sa členstva Moniky Kompaníkovej 
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v Komisii kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

(b) volí za člena komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

6. Komisia kultúry: Nový člen: Denis Trávniček 

 

 22. Návrh na zmeny v komisii športu 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracoval: Viliam Slimák, referent vzťahov s verejnosťou MsÚ v Pezinku 

 

Primátor udelil slovo predsedovi komisie športu p. Alexymu. 

 P. Alexy, KŠ  

- Obidvaja zástupcovia klubov boli riadne delegovaní písomnou formou. Pán 

Tahotný bol zaradený skôr, neskôr prišla žiadosť o zaradenie do komisie aj od 

pán Tománeka. 

- Poslanecký návrh : doplniť do komisie športu za 1. Judo Klub - pán Martin 

Tománek 

Návrhová komisia dala hlasovať o poslaneckom návrhu: Zaradiť pána Martina Tománeka do 

komisie športu. 

25.Hlasovanie: Za 20; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

Nasledovalo hlasovanie o bode programu ako celku. 

26.Hlasovanie: Za 20; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-36/2019 zo dňa 21.02.2019 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  

volí 

za členov komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

Komisia športu: Noví členovia: Daniel Tahotný, Martin Tománek 

 

 23. Žiadosť o preplatenie dovolenky 

Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovali: Mgr. Tomáš Kulla, právnik MsÚ v Pezinku (I. – III., V. Dôvodovej správy) 

   Ing. Anna Sobotová, PhD., hlavná kontrolórka (IV. Dôvodovej správy) 

 

Primátor odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Ing. Sobotovej.  

 HK – na základe toho, že v januári bola doručená žiadosť pána Solgu o preplatenie 

nevyčerpanej dovolenky z vlastného podnetu, zahájila kontrolu preplácania dovolenky 

v minulosti. Zistenie – p. Solga si dal bez súhlasu MsZ 4 krát preplatiť dovolenku, čo 

je v rozpore so zákonom. Výsledok kontroly aj s finálnym stanoviskom zašle 

poslancom HK elektronickou poštou. 

Diskusia: 

 Poslanec Chynoranský 
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- Právne uistenie (nedošlo k úplnému ukončeniu pracovnoprávnej agendy tak, 

ako to vyžaduje zákonná úprava), či môžeme o tomto bode hlasovať 

 Vedúca odd. majetkovoprávneho p. Gottschallová 

- Musia byť splnené 2 podmienky (žiadateľ si nemohol vyčerpať dovolenku 

a rozhodne o tom MsZ). Nie sú však doriešené pracovnoprávne vzťahy – 

navrhujeme počkať. Zastupiteľstvo sa však môže uznesením rozhodnúť, či 

schváli alebo nie preplatenie dovolenky – je to jeho právomoc. 

 Poslanec Mács 

- Faktická poznámka 

 ZPR Šipoš 

- Poslanecký návrh : Aby MsZ odložilo prejednanie žiadosti s tým, že žiadosť 

bude evidovaná a opätovne zaradená na zasadnutie MsZ až po ukončení 

pracovnoprávnej agendy medzi mestom Pezinok a Mgr. Solgom.  

 Poslanec M. Čech 

- Nevyčerpať si dovolenku bolo od primátora manežérsky nevhodné, nakoľko 

ako primátor (manažér) mal dostatočne vysoký plat. 

 Poslanec Rybár 

- Nevidí dôvod nehlasovať o predloženom bode 

 Vedúca odd. majetkovoprávneho p. Gottschallová 

- Je to len odporúčanie 

 ZPR Šipoš 

- Bod do programu bol zaradený na žiadosť pána Solgu, aj keď nie je prítomný. 

Ak trvá na tom, že je zamestnancom Mesta nech si vyčerpá dovolenku do 

konca marca. 

 Primátor 

- Listom vyzval p. Solgu o doloženie dokumentov, ktoré preukazujú ukončenie 

pracovného pomeru po nástupe na post primátora. (predtým šéfredaktor 

Pezinčana). Do dnešného dňa na Mesto neboli doručené. 

Diskusia bola ukončená. Návrhová komisia dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca 

Šipoša. 

27.Hlasovanie: Za 7; Proti 8; Zdržalo sa 2; Nehlasovalo 1 

Poslanecký návrh neprešiel 

Hlasovanie o materiáli ako je predložený 

28.Hlasovanie: Za 3; Proti 12; Zdržalo sa 2; Nehlasovalo 0 

Daný bod nebol schválený. 

 

Uznesenie MsZ č. 1-37/2019 zo dňa 21.02.2019 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení                                    

v znení neskorších právnych predpisov (ďalej len ako „zákon o obecnom zriadení“), § 2 ods. 2 

zákona č. 253/2004 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov miest 

neschvaľuje 
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žiadosť Mgr. Olivera Solgu o schválenie preplatenia dovolenky v rozsahu 17,5 dňa, ktoré si 

žiadateľ nemohol riadne vyčerpať pre plnenie pracovných povinností primátora do 

10.12.2018 

a pracovné zaneprázdnenie súvisiace s odovzdávaním funkcie primátora, ako aj čerpanie 

dovolenky zástupcami primátora.  

 

 24. Rôzne 

24.1 Návrh na úpravu štatútu a rokovacieho poriadku komisií 

 Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik, primátor  

Spracoval: prof. PhDr. Pavel Alexy, PhD., poslanec MsZ a predseda komisie športu 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

28.Hlasovanie: Za 18; Proti 0; Zdržalo sa 0; Nehlasovalo 0 

 

Uznesenie MsZ č. 1-38/2019 zo dňa 21.02.2019 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  

schvaľuje 

úpravu Štatútu a rokovacieho poriadku stálych komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

v článku III. odsek 4 v predloženom znení 

„Čl. III 

Členstvo v komisii 

V prípade, že člen komisie sa nezúčastní troch bezprostredne po sebe idúcich zasadnutí 

komisie, predseda komisie môže dať návrh MsZ na vylúčenie tohto člena z komisie. Ak sa 

riadny člen komisie športu nemôže zúčastniť zasadnutia komisie, klub môže písomne 

splnomocniť zastupovaním člena komisie na jednom konkrétnom zasadnutí iným 

nominantom športového subjektu. Ak sa takýto nominant preukáže písomným poverením, má 

všetky práva člena komisie. V takomto prípade sa neprítomnosť člena komisie nepovažuje za 

neprítomnosť v zmysle tohto článku.“ 

 

 25. Informácie z činnosti MsÚ a ÚHK 

Predkladá:  Matúš Meňhart, prednosta Mestského úradu 

Spracovala: Mgr. Renata Gottschallová, vedúca odd. majetkovoprávneho  

 

Primátor požiadal vedúcich jednotlivých oddelení o prezentáciu. Postupne sa slova ujali: 

vedúca odd. majetkovoprávneho (Mgr. Gottschallová), odd. ekonomiky a miestnych daní 

(Ing. Gusejnová), odd. výstavby a životného prostredia (Ing. Klimentová), odd. školstva 

a sociálnej starostlivosti (poverený Mgr. Hýll), stavebný úrad (Ing. Popluhárová).  

Primátor konštatoval, že s náčelníkom mestskej polície (JUDr. Farbula) sa dohodli na   

vypracovaní  správy (činnosť MsP za rok 2018), ktorú náčelník MsP prednesie v aprílovom 

MsZ. 

Poďakoval všetkým pracovníkom za prípravu materiálov do MsZ, za prípravu rozpočtu a za 

rýchlu analýzu projektov na jednotlivých oddeleniach MsÚ (hlavne odd. výstavby) . 
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Následne sa o slovo  prihlásil náčelník MsP - prezentácia (info z činnosti MsP)   

Diskusia: 

 Poslanec Kremský 

- Glejovka ( riešenie svrab) 

 odd. ŠaSS Hýll 

- Je to vo fáze riešenia (karanténu musí vyhlásiť okresný hygienik). Dnes sa 

vyjadrí MUDr. Truska. Situáciu pracovníci soc. odd. neustále monitorujú. 

 prednosta MsÚ Meňhart 

- pracovníci soc. odd. pracujú na 150% a využívajú všetky možné a dostupné 

formy aby zabránili šíreniu nákazy. 

 poslanec M. Čech 

- problémy pri obsadzovaní pracovných pozícii – návod 

 poslanec Rybár 

- distribuovanie materiálov pre komisie pri MsZ 

 HK Sobotová 

- info o vykonaných kontrolách 

 

26. Interpelácie poslancov 

Poslanec Manák 

1.Výstup z vykonanej kontroly na ZŠ Fándlyho (nehospodárne nakladanie s finančnými 

prostriedkami – právnické služby). Nutnosť mať k dispozícii právnika. 

odpoveď: HK 

 

Poslanec Uhlár 

1.Prevody pozemkov, ktoré nie sú vo vlastníctve mesta – ako mesto plánuje pristúpiť 

k tomuto (konkrétne – Dubový vŕšok). Komunikácie sú vo vlastníctve súkromnej osoby ( tá sa 

o ne nestará). Problém je pri hypoúveroch. Kedy a ako Mesto plánuje rokovania s vlastníkmi 

takýchto pozemkov? 

odpoveď: primátor a ZPR Šipoš 

 

Poslanec M. Čech 

1.Ako rýchlo potrebujú v škole právnu službu 

2.Neosvetlená cesta ku krytej ľadovej ploche / všetci chodia autami, je treba vybudovať 

cyklochodník a osvetliť to. 

 

Poslanec  Farbula 

1.Križovatka „Holubyho, Moyzesova“ je krátky časový interval pre zelenú. 

odpoveď: ZPR Šipoš a primátor 

 

Poslanec Oravec 

1.Čistenie potoka Saulak 

odpoveď: Klimentová 

 

Poslanec Mács 
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1.Kedy Mesto plánuje zadať DIP-ku a kedy sa z nej očakávajú prvé výsledky? 

2.Výhody novej aplikácie oproti pôvodnej (odkaz pre starostu, City Monitor) a aký je medzi 

nimi cenový rozdiel 

odpoveď: primátor 

 

Primátor ukončil zasadnutie MsZ. Poďakoval poslancom za aktívnu účasť na zasadnutí  

a zaželal všetkým pekný deň. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________      _______________________ 

Ing. arch. Igor Hianik     Matúš Meňhart 

primátor       prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mária Odehnalová 


